
Zápis z 12. (mimořádného) zasedání Akademického senátu DFJP ve volebním období 2021–

2024, konaného 26. 4. 2023 od 12.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu DFJP (DA-01016) 

Přítomni:  Ing. Aleš Hába, Ph.D., Ing. Roman Hruška, Ph.D., Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., Ing. 
Pavel Lopour, Ph.D., Ing. Tomáš Michálek, Ph.D., Ing. Petr Nachtigall, Ph.D., Ing. 
Jiří Nožička, Ph.D., Ing. Jan Pokorný, Ph.D., Ing. Monika Skalská, Ph.D., Ing. Petr 
Vnenk, Ph.D., Natálie Parlagi, Ing. Petr Šohajek 

Omluveni:  Ing. Jiří Šlapák, Ing. Šárka Vančurová 

Hosté:  doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., doc. Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D., Ing. Michaela 

Ledvinová, Ph.D., doc. Ing. Bohumil Culek, Ph.D., Ing. Martin Kohout, Ph.D. 

Program zasedání: 

1. Zahájení, schválení skrutátorů. 
2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 
3. Úprava pravidel pro přijímací řízení do bakalářských a magisterských studijních 

programů DFJP pro akademický rok 2023/2024. 
4. Návrh žádosti o akreditaci profesně zaměřeného bakalářského studijního 

programu „Dopravní stavby“. 
5. Návrh žádosti o akreditaci profesně zaměřeného navazujícího magisterského 

studijního programu „Dopravní stavby“. 
6. Různé. 
7. Závěr. 

1. Zahájení, schválení skrutátorů. 
Předseda AS DFJP, dr. Michálek, zahájil zasedání ve 12.02 a přivítal přítomné senátory 

i hosty. V době zahájení zasedání bylo přítomno 11 senátorů. 

Předseda AS DFJP informoval senátory, že ke dni 21. 4. 2023 přerušil své studium na 
DFJP senátor Bc. Adam Bílek. Jako další v pořadí byla dle výsledků voleb na pozici náhradníka 
z řad studentů oslovena Ing. Michaela Postupová Novotná. V době zahájení zasedání obdržel 
předseda AS DFJP od Ing. Postupové Novotné zprávu, že se nakonec rozhodla funkci přijmout. 
Zároveň předseda AS DFJP informoval senátory, že další náhradník z řad studentů již aktuálně 
není k dispozici. 

Předseda AS DFJP navrhl skrutátory pro toto zasedání: Ing. Jiří Nožička, Ph.D., a Ing. 
Petr Nachtigall, Ph.D. Hlasování se zúčastnilo všech 11 přítomných senátorů, kteří se jedno-
myslně vyslovili pro návrh. Navržení skrutátoři tak byli schváleni. 

Hlasování: pro 11; proti 0; zdržel se 0. 

2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 
Předseda AS DFJP seznámil přítomné s navrženým programem zasedání a uvedl, že 

hlavním důvodem svolání zasedání je potřeba získat vyjádření AS DFJP k návrhům studijních 
programů „Dopravní stavby“ před jejich postoupením Vědecké radě DFJP. 

12.10 – přichází senátor dr. Pokorný 

K navrženému programu zasedání nikdo nevznesl žádné připomínky, a proto dal před-
seda AS DFJP o programu hlasovat. Hlasování se účastnilo všech 12 přítomných senátorů, kteří 
se jednomyslně vyslovili pro návrh. Program zasedání tak byl schválen. 



Usnesení 2023/03/01:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil program mimořád-
ného zasedání Akademického senátu Dopravní fakulty Jana Pernera konaného dne 26. 4. 
2023 od 12.00 hodin. 

Hlasování: pro 12; proti 0; zdržel se 0. 

3. Úprava pravidel pro přijímací řízení do bakalářských a magisterských studijních 
programů DFJP pro akademický rok 2023/2024. 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je 

děkan DFJP. Děkan, doc. Švadlenka, předal slovo proděkance Ledvinové, která senátory sezná-
mila s novou směrnicí, která má návaznost na legislativu týkající se studentů z Ukrajiny, a před-
stavila úpravy směrnice provedené na základě připomínek legislativní a pedagogické komise 
AS DFJP (oprava čísel odkazovaných směrnic, úprava dat platnosti a účinnosti směrnice apod.). 

Stanovisko Legislativní komise AS DFJP shrnul předseda komise, dr. Vnenk; legislativní 
komise doporučuje směrnici ve stavu po zapracování připomínek k přijetí. 

Stanovisko Pedagogické komise AS DFJP shrnul předseda komise, dr. Chocholáč; peda-
gogická komise rovněž doporučuje směrnici k přijetí. 

Po proběhlé diskusi k tomuto bodu dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, 
pro který se vyslovilo všech 12 přítomných senátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2023/03/02:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil směrnici „Úprava 
pravidel pro přijímací řízení do bakalářských a magisterských studijních programů DFJP pro 
akademický rok 2023/2024“ po zapracování připomínek Legislativní komise AS DFJP a Peda-
gogické komise AS DFJP. 

Hlasování: pro 12; proti 0; zdržel se 0. 

4. Návrh žádosti o akreditaci profesně zaměřeného bakalářského studijního programu 
„Dopravní stavby“. 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je 

děkan DFJP. Děkan, doc. Švadlenka, předal slovo garantovi připravovaného studijního progra-
mu, doc. Culkovi, který stručně představil připravovaný bakalářský a navazující magisterský 
profesně zaměřený studijní program „Dopravní stavby“. Tyto programy nahrazují stávající 
akademické studijní programy „Dopravní stavitelství“, které jsou akreditovány u NAÚ a jejich 
akreditace končí v roce 2024. V rámci představení studijních programů garant vyzdvihl speci-
fika profesně zaměřených programů (užší spolupráce s praxí, intenzivnější zapojení odborníků 
z praxe do výuky), poděkoval Pedagogické komisi AS DFJP za zaslané připomínky, které napo-
mohou k vyšší kvalitě žádosti o akreditaci, a reagoval na připomínky komise. 

Stanovisko Pedagogické komise AS DFJP shrnul předseda komise, dr. Chocholáč; peda-
gogická komise doporučuje schválit návrh žádosti o akreditaci profesně zaměřeného bakalář-
ského studijního programu „Dopravní stavby“. 

V rámci diskuse se dr. Michálek zeptal na zařazení studijních programů „Dopravní stav-
by“ do oblasti vzdělávání „Doprava“, zejména s ohledem na rámcový profil absolventa. Dotaz 
zodpověděli garant programů, doc. Culek, a proděkanka Ledvinová. 

Po proběhlé diskusi k tomuto bodu dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, 
pro který se vyslovilo všech 12 přítomných senátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 



Usnesení 2023/03/03:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal návrh profesně zaměřeného 
bakalářského studijního programu „Dopravní stavby“ a doporučuje jej k realizaci. 

Hlasování: pro 12; proti 0; zdržel se 0. 

5. Návrh žádosti o akreditaci profesně zaměřeného navazujícího magisterského 
studijního programu „Dopravní stavby“. 
Připravovaný navazující magisterský studijní program „Dopravní stavby“ byl garantem 

programu, doc. Culkem, představen společně s bakalářským studijním programem v rámci 
předešlého bodu jednání. 

Stanovisko Pedagogické komise AS DFJP shrnul předseda komise, dr. Chocholáč; peda-
gogická komise doporučuje schválit návrh žádosti o akreditaci profesně zaměřeného navazují-
cího magisterského studijního programu „Dopravní stavby“. 

K tomuto bodu neproběhla další diskuse, a tak dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu 
usnesení, pro který se vyslovilo všech 12 přítomných senátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2023/03/04:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal návrh profesně zaměřeného 
navazujícího magisterského studijního programu „Dopravní stavby“ a doporučuje jej k reali-
zaci. 

Hlasování: pro 12; proti 0; zdržel se 0. 

6. Různé. 
Předseda AS DFJP informoval o proběhlém zasedání AS UPCE dne 25. 4. 2023, kde mezi 

nejvýznamnější body ve vztahu k DFJP patřilo schválení rozpočtu Univerzity Pardubice na rok 

2023, schválení změny vnitřního mzdového předpisu a udělení souhlasu se jmenováním čle-

nem RVH pro doc. Souška. 

Předseda Ekonomické komise AS DFJP, dr. Nožička, se zeptal na vývoj fondů provozních 

prostředků jednotlivých útvarů UPCE. Dotaz zodpověděli děkan DFJP, doc. Culek a dr. Michá-

lek. 

7. Závěr. 
Předseda AS DFJP poděkoval všem za účast a zasedání ve 12.55 ukončil. Příští řádné 

zasedání AS DFJP je plánováno na středu 14. června 2023; na tento den je předběžně pláno-

váno rovněž shromáždění akademické obce DFJP. 

Zapsal: Tomáš Michálek 


